
Oświadczenie złożone
przez senatora Macieja Grubskiego

na 7. posiedzeniu Senatu
w dniu 14 marca 2012 r.

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Waldemara Pawlaka

Szanowny Panie Premierze!
Pragnę poinformować, że łodzianie z dużym zainteresowaniem śledzą doniesienia prasowe na temat rzą-

dowego projektu dotyczącego siatkarskich ośrodków szkolnych.
Pańskie osobiste zaangażowanie oraz pozytywna opinia sejmowej komisji do spraw sportu pozwalają

przypuszczać, że projekt będzie wkrótce realizowany.
W związku z kierowanymi do mnie zapytaniami łódzkich środowisk edukacyjnych uprzejmie proszę o in-

formację na temat zaawansowania prac oraz zakładanych kryteriów doboru szkół do tego projektu.

Z wyrazami szacunku
Maciej Grubski




